

《单词百科:neurotransmitter是什么意思?neurotransmitter怎么发音?neurotransmitter的解释和用法》

英语单词neurotransmitter是什么意思?neurotransmitter怎么读?neurotransmitter怎么发音?简答网为您整理了neurotransmitter的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



neurotransmitter怎么读

neurotransmitter的读音:[nj r trænz m t (r)]

neurotransmitter的意思

1、n.神经传递素;

neurotransmitter的双语例句

1、The brain uses it to make the neurotransmitter acetylcholine.

大脑利用这种物质生成神经递质的乙酰胆碱.

2、 You ever hear of a neurotransmitter called acetylcholine?

你听说过一种叫乙酰胆碱的神经递质 吗？

3、 Objective : To study effects of AnNao tablet on amino acid neurotransmitter in kindling epilepsy rats brain.

目的: 研究安脑片对慢性点燃癫痫大鼠脑组织氨基酸神经递质含量的影响.

4、 Glutamate (Glu) is the main excitatory neurotransmitter in the central nervous system (CNS) .

谷氨酸 (Glu) 是 中枢神经 系统主要的兴奋性神经递质.

5、 Dopamine, of course, is a neurotransmitter known to be involved in pleasure and reward.

多巴胺, 当然, 是一个指挥兴奋和奖励的神经递质.

6、 GABA is the major neurotransmitter used in the globus pallidus.

GABA是苍白球主要的神经递质.

7、 AIM : To study the changes in the levels of monoamine neurotransmitter in plasma Parkinson disease (PD) .

目的: 研究帕金森 病患者 血浆单胺类神经递质的水平变化.

8、 CCK, as a neurotransmitter or modulator, has neuroprotective and neuroreparable effects.

作为一种神经递质或调质, CCK具有神经保护和修复作用.

9、 Neurotransmitter receptors mediate signal transduction postsynaptic membrane of synaptic connections between neurons in the nervous system.

大脑中神经元突触间的信号传递是由许多神经递质受体介导的.

10、 Neuropeptide Y is an important sympathetic vasoconstrictive neurotransmitter, and play roles with norepinephrine together.

神经肽Y是一种重要的交感缩血管神经递质,与去甲肾上腺素共同发挥作用.

11、In vertebrates including frogs and humans, nerves communicate with muscles by releasing a neurotransmitter called acetylcholine.

包括蛙类和人类的脊椎动物,
神经与肌肉的联系是通过释放一种叫做乙酰胆碱的神经递质进行的.

12、These neurons secrete dopamine, a neurotransmitter involved in the control of movements.

这些神经细胞分泌多巴胺,一种神经传递素介导运动调控.

13、Dopamine is a key neurotransmitter, its research history was closely related PD.

多巴胺作为一种重要神经递质,其研究历史与帕金森病发展史紧密相随.

14、An amine compound containing one amino group, especially a compound that functions as a neurotransmitter.

一元胺只含有一个胺原子团的胺''化合物'',
尤指作用于神经传递''素''的''化合物''.

15、Phenylalanine from beets, almonds, eggs, meat, and grains goes into making the neurotransmitter dopamine.

苯丙氨酸来源于甜菜,杏仁,鸡蛋,肉类和谷物,是用于合成神经递质多巴胺所必须的.

16、Neurotransmitter release during synaptic transmission is mediated by presynaptic active zone.

在突触前,神经递质释放是由活动区结构所介导的.

17、Using electrode array of microprobe, neurotransmitter in olfactory mucosa of rat monitored in vivo.

采用微探针电极阵列对大鼠嗅粘膜神经递质进行了在体检测.

18、Dopamine is an important neurotransmitter.

多巴胺是一种重要的神经传递素。

以上是简答网为您整理的neurotransmitter怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮

助。查看更多关于neurotransmitter的用法、neurotransmitter的释义、neurotransmitter的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/neurotransmitter>

